

Bestyrelsesmøde AAGS

Dato: 01.09.2025

Deltagere: Henriette, Rikke, Troels, Mette og Michelle. Suppleant Merete er også til stede

- **Godkendelse af referat og dagsorden**

Referat fra mødet d. 05-08-2025 godkendt

Dagsorden til dagens møde godkendt

- **Nyt fra Juniorklubben**

Har holdt møde d. 18-08 og lagt planer for arrangementer resten af året, nogle arrangementer er stadig under ”opbygning”

Bambusa – juniorklubben vil hjælpe med salg af Bambusa-sokker ved stævner/arrangementer den kommende tid

Vil snakke med nogle af de unge piger i klubben om at være med i Juniorklubben for bedre at arrangere gode og relevante arrangementer

Juniorklubben udtrykker at de ønsker at de unge hjælper ved stævner m.m. på lige fod med andre – altså at der ikke er ekstra forventning om at de hjælper

Halloween-stævne – juniorklubben vil gerne skære græskar d. 23/10, samtidig med D4-møde. Springudvalg undersøger hvor mange græskar der skal bruges

Filmaften ved evt overnatning d. 15-16. oktober

Fælles udstyrspudsning d. 6. november

Heste-cookies, inkl lån af cafeteriaet, d. 22. december

- **Nyt fra springudvalg**

Alle spring er i gang med at blive malet

- **Nyt fra dressurudvalg**

Intet nyt

- **Nyt fra cafeteriaudvalg**

Intet nyt

- **Nyt fra regnskab**

Første halvårs regnskab er endnu ikke klar – forventes klar ved næste bestyrelsesmøde

Der kræves nu at alle parter i stalden skal være medlem af klubben

- **Nyt fra Grimbühler**

Jørgen og Susanne har d.d. været tilstede inden selve bestyrelsesmødet hvor der blev snakket om lidt forskellige ting

Særligt den udendørs springbane var oppe at vende. Grimbühler er med på at renovere banen til næste år, hvorefter den heller ikke vil blive brugt som fold i vinterperioden. Der aftales at klubben søger fonde til at kunne renovere og bane-producenter kontaktes for tilbud. Det er blevet anbefalet af springunderviser Niels at lægge stenmel for at låse byggeaffaldet nede og derefter lægge ridebanesand

Der aftales desuden at Grimbühler sætter lys op på udendørs dressurbanen

Der snakkes om sikkerheden i stalden – f.eks. passende fodtøj – og Grimbühler sørger for at håndhæve dette

Desuden tilføjes det i boksleje-kontrakterne at man er forpligtet til at leje sin boks ud ved eksterne arrangementer hvis nødvendigt – selvfølgelig spørges frivillig udlejning først

- **Nyt fra DRF/D4**

Intet nyt

- **Nyt arrangementer**

Fællesspisning er rykket til 9/10

- **Andet**

Klubben er blevet tilbudt en ny prof-ovn med plads til mange plader. Der takkes nej grundet høj pris og ikke behov for større indstru-ovn. Der snakkes om evt at købe ny ”alm” komfur. Dette sættes foreløbigt på hold men klubben er klar over der kan blive behov for det snart

Ændring til agenda / rundt om bordet – der snakkes om at lave nogle ”to do”-lister, så alle ved hvem der gør hvad, og der følges op på status af to-do. Dette forsøges over de næste par gange og bruges udelukkende internt

Skriv ang hjælperinvolvering – dette bliver sendt ud efter mødet, i håb om at få folk til at involvere sig og hjælpe ved klubbens mange arrangementer det næste

halve år

Ridehusplan vinter – aftales som copy-paste fra sidste år med enkelte rettelser så det passer til ændringer i undervisere

Ændring af ridehusregler fodtøj – ændres til at præcisere fodtøj beregnet til ridning med stighbøjler

Undervisere ansvar i forhold til betaling og beklædning – stadig et problem der følges op på

Der besluttet desuden at suppleant Merete får adgang til arkiv i Klubmodul, da hun gerne vil hjælpe med sponsorater/fonde og derfor gerne vil se hvad der tidligere er lavet